

國立臺灣大學 生物多樣性國際碩士學位學程

誠徵專任教師

一、國立臺灣大學「生物多樣性國際碩士學位學程 (Master's Program in Biodiversity, MPB)」誠徵助理教授(含)以上「專任教師」乙名，預定起聘日期為 2024 年 8 月 1 日。申請人須具博士學位，有博士後研究經驗尤佳，研究領域為「生物多樣性與社經人文連結」之範疇，例如：法規政策、治理、城鄉規劃、環境教育、景觀建築、生態人類學。所開授課程需以英語授課，以能開授下述建議課程一至兩門為優先考量。

“Field Work in Ecology link to human dimension”，

“Intercultural Communication”，

“Bio-cultural Diversity”，

“Sustainable Development”，

“Ecosystem Service Evaluation”，

“Economic Analysis in Biodiversity”，

“Ecological Economy”。

二、申請所需檢具資料 (所有資料請以英文撰寫):

- (1) 履歷【含國籍、出生年、大學 (含) 以上畢業學校、畢業年份、專長領域 (請以 250 字以內簡述)、現職、經歷、著作目錄 (七年內，2017 年 8 月 1 日後)】
- (2) 自我陳述【需說明擬申請職級及指定 1 篇代表著作之重要貢獻；並簡述過去研究、教學經驗】
- (3) 代表著作 1 篇，須為第一作者或通訊作者，且為五年內 (2019 年 8 月 1 日後) 已發表於國際重要期刊 (SSCI、SCIE、AHCI) 之著作。應徵助理教授者得以三年內 (2021 年 8 月 1 日後) 之博士論文為代表作。
- (4) 未來研究計畫。
- (5) 開授課程計畫，並至少提供 3 門課程大綱 (含上述建議課程)。
- (6) 博士學位證書。
- (7) 大學及研究所歷年成績單 (應徵助理教授者需檢附)。
- (8) 七年內 (2017 年 8 月 1 日後) 發表之著作，附上全文 PDF 檔。
- (9) 推薦函 3 封【請推薦人以 PDF 電子檔逕寄至 ntumpb@ntu.edu.tw】。

三、有意申請者請於 2024 年 1 月 31 日 23:59 前 (GMT+8) 將申請資料以 PDF 電子檔寄：ntumpb@ntu.edu.tw (主旨請註明：應徵專任教師 MPB_姓名)，資料不齊及逾期恕不受理。

四、生物多樣性國際碩士學位學程網址：<https://mpb.ntu.edu.tw>

聯絡單位：

國立臺灣大學 生物多樣性國際碩士學位學程

電子郵件：ntumpb@ntu.edu.tw, 聯絡電話：+886-2-3366-5712#17

Faculty Position on Master's Program in Biodiversity

National Taiwan University

The Master's Program in Biodiversity (MPB) offers one tenure track **Faculty Position** (Assistant Professor or above), starting from Aug 1, 2024. Applicants should have a doctoral degree. Postdoctoral experiences are preferred, and the research field is **Human Dimension in Biodiversity**, for example, law, policy and governance, rural planning, environmental education, landscape architecture, and ecological anthropology.

All the teaching activities should be **in English**, and priority will be given to the candidate who can offer one to two of the suggested courses as below.

“Field Work in Ecology link to human dimension”,

“Intercultural Communication”,

“Bio-cultural Diversity”,

“Sustainable Development”,

“Ecosystem Service Evaluation”,

“Economic Analysis in Biodiversity”,

“Ecological Economy”.

Documents required for application:

1. Curriculum Vitae including nationality, year of birth, education background, summary of research field, working experience, the publication list from past seven years (published after Aug 1, 2017),
2. A personal statement indicating a commensurate position (Assistant, Associate, or Full Professor) to be applied and the important contribution of one designated representative paper. Please also include statements of past teaching and research experiences.
3. **ONE** designated representative paper, which should be as the first author or corresponding author and be published in respected international journals (SSCI, SCIE, AHCI) after Aug 1, 2019.
4. For applicants applying as an Assistant Professor and who received their doctoral degree within the past three years (after August 1, 2021), their dissertation can be considered as the representative paper.
5. Research plans
6. Teaching plans, please provide syllabi for at least **3** courses. (should include the suggested courses mentioned above)
7. Certificate of a doctoral degree
8. Transcripts from undergraduate and graduate courses (for those applying to the Assistant Professor position only)
9. Publications in PDF files. (published after Aug 1, 2017)
10. **Three** letters of recommendation(sent by the referees directly through email to: ntumpb@ntu.edu.tw)

Please send all the required documents (as PDFs) to the following email address:

ntumpb@ntu.edu.tw (Subject: NTU Faculty Position _MPB_Applicant name). The deadline for submitting all documents is **Jan 31, 2024 23:59 (GMT+8)**.

Website of MPB: <https://mpb.ntu.edu.tw>

Contact:

Email: ntumpb@ntu.edu.tw , Tel: +886-2-3366-5712#17

Master's Program in Biodiversity

National Taiwan University

Taipei, Taiwan